

—— MARKET —— 2024

5 - 7 DECEMBER 2024

GOLDEN GATE, AMMAN

GIFTS / FESTIVE TREATS / HANDCRAFTS WORKSHOPS / CLOTHES / ACCESSORIES

(2) 2:00 - 12:00





Main Sponsor

Santa's Star Sponsor

الراعي الرسمي راعـــي نجمـــة <u>سانتــــا</u>

7,000 JDs

Booth Space:

Premium 3x4 booth in a central location.

Brand Exposure:

Online and Offline Presence: Logo placement on all posters, digital media, and signage throughout the event venue.

On Attire: Logo featured on all ushers' t-shirts. **Social Media:** Acknowledged as "Santa's Star Sponsor" on all event-related social media platforms.

Media Exposure: Listed as a "Santa's Star Sponsor" on selected TV channels and radio stations.

Website and Ticketing: Brand visibility on both the event website and the ticket purchasing site.

Printed on Tickets: Logo included on all printed tickets for additional brand visibility.

Special Event Feature: A short video spotlight during the event to promote the sponsor's brand to attendees.

Acknowledgment: A dedicated social media thank-you post after the event, recognizing the contribution of the Santa's Star Sponsor.

Complimentary Tickets: 20 free tickets per day to the Christmas Market.

مساحة الجناح

جناح مميز بمساحة 3x4

التعرض للعلامة التجارية

الحضور علم الإنترنت وخارجه: وضع الشعــار علم جميع الملصقــات وسائل الإعلام الرقمية، واللافتات في جميع أنحاء مكان الحدث علم الملابس: يظهــر الشعــار علــم جميع قمصـــان المســاعدين وسائل التواصل الاجتماعي: يعرف به كـ "راعي نجمــة سانتـــا" علم جميــع منصــات وســائل التواصل الاجتماعي المتعلقـة بالحـدث التعرض الإعلامي: إدراجه كـ "راعي نجمــــة سانتــــا" علم القنــوات التلفز بونية والإذاعات المختارة

الموقع الإلكتروني والتذاكر: ظهـــور العـــلامة التجارية على موقع الحدث وموقع شراء التذاكر

مطبوع على التذاكر: طباعة الشعار على جميع التذاكر لزيادة ظهور العلامة

ميزة الحدث الخاصة: فيــديو قصيــر خلال الحـــدث للتـــرويج لعـــلامة الراعب التحارية أمام الزوار

الشكر: منشــور شكــر مخصـص علم وســائل التواصــل الاجتمــاعمي بعد الحدث، يبرز مساهمة راعي نجمة سانتا

تذاكر مجانية: 20 تذكرة <u>مج</u>انية يوميــاً لســــوق الكريسمـــاس

Make Your Call! 07 9101 9195 07 9014 7606 07 9201 9195





Coffee Sponsor

Warm Wishes Coffee Sponsor

راعي القهوة

4,000 JDs

Booth Space:

A 3x3 booth for direct engagement with attendees, ideally positioned to attract visitors.

Brand Exposure:

Online and Offline Presence: Logo placement on all posters, digital media, and signage throughout the event venue.

On Attire: Logo featured on all ushers' t-shirts. Social Media: Acknowledged as "Warm Wishes Coffee Sponsor"on all event-related social media platforms. Media Exposure: Listed as a "Warm Wishes Coffee Sponsor"on selected TV channels and radio stations. Website and Ticketing: Brand visibility on both the event website and the ticket purchasing site.

Printed on Tickets: Logo included on all printed tickets for additional brand visibility.

Special Event Feature: A short video spotlight during the event to promote the sponsor's brand to attendees.

Acknowledgment: A dedicated social media thank-you post after the event, recognizing the contribution of the Warm Wishes Coffee Sponsor.

Complimentary Tickets: 15 free tickets per day

to the Christmas Market.

مساحة الجناح

جناح بمساحة 3x3 للتفـــاعل المبــاشر مع الحضـــور، في موقع مناسب لجذب الزوار

التعرض للعلامة التجارية

علم الملابس: يظهــر الشعــار علــم جميع قمصـــان المســاعدين وسائل التواصل الاجتماعي: يعـرف به كــ"راعــــــي القهـــــوة" علم جميــع منصــات وســائل التواصل الاجتماعي المتعلقـة بالحــدث

التعرض الإعلامي: إدراجه كـ "راعـــــي القهـــــوة" على القنـــــــوات التلفزيونية والإذاعات المختارة

الموقع الإلكتروني والتذاكر: ظهـــور العـــلامة التجارية علم موقع الحدث وموقع شراء التذاكر

مطبوع على التذاكر: طبـــاعة الشعــار على جميع التــذاكر لزيــادة ظهور العلامة

ميزة الحدث الخاصة: فيــديو قصيــر خلال الحــدث للتـــرويج لعـــلامة الراعب التجارية أمام الزوار

الشكر: منشــور شكــر مخصـص علم وســائل التواصــل الاجتمــاعب بعد الحدث، يبرز مساهمة راعب القهوة

تذاكر مجانية: 15 تذكـــرة مجــــانية يوميــاً لســــوق الكريسمـــاس

Make Your Call! 07 9101 9195 07 9014 7606 07 9201 9195



⊕ ⊚ ⊚ ⊚ onalevents christmas@onalevents.com www.onalevents.com



Entry & Registration Sponsor

Winter Welcome Sponsor

راعي الدخول والتسجيل راعــي الترحيب الشتـــوي

3,000 JDs

Visibility Points:

Branding and presence at both event entry points, ensuring high visibility as guests enter and register of the event.

Brand Exposure:

Online and Offline Presence: Logo placement on all posters, digital media, and signage throughout the event venue.

On Attire: Logo featured on all ushers' t-shirts.

Social Media: Acknowledged as "Winter Welcome
Sponsor" on all event-related social media platforms.

Media Exposure: Listed as a "Winter Welcome
Sponsor" on selected TV channels and radio stations.

Website and Ticketing: Brand visibility on both
the event website and the ticket purchasing site.

Printed on Tickets: Logo included on all printed
tickets for additional brand visibility.

Acknowledgment: A dedicated social media thank-you post after the event, recognizing the contribution of the Winter Welcome Sponsor.

Complimentary Tickets: 15 free tickets per day to the Christmas Market.

نقاط التواجد

الظهور عند نقاط الدخول إلى الحدث لضمــان وضوح العلامة للضيـــــوف عند الدخول والتسجيل

التعرض للعلامة التجارية

الحضور على الإنترنت وخارجه: وضع الشعـــار على جميع الملصقـــات وسائل الإعلام الرقمية، واللافتات في جميع أنحاء مكان الحدث على الملابس: يظهـــر الشعـــار علـــى جميع قمصـــــان المســـاعدين وسائل التواصل الاجتماعي: يعـرف به كـــ"راعي الترحيب الشتوي" على جميـــع منصـــات وســـائل التواصل الاجتماعي المتعلقــة بالحــدث التعرض الإعلامي: إدراجه كـــ"راعي الترحيب الشتوي" على القنـــــوات التلفز بونية والإذاعات المختارة

الموقع الإلكتروني والتذاكر: ظهـــور العـــلامة التجارية على موقع الحدث وموقع شراء التذاكر

مطبوع على التذاكر: طباعة الشعار على جميع التذاكر لزيادة ظهور العلامة

الشكر: منشــور شكــر مخصـص علم وســائل التواصــل الاجتمــاعب بعد الحدث، يبرز مساهمة راعب الترحيب الشتوب

تذاكر مجانية: 15 تذكرة مجانية يوميـاً لســـوق الكريسمـــاس

O AL



Secret Santa Sponsor

راعي سانتا السري

2,000 JDs

Visibility Points:

2x2 booth near the Santa corner, an ideal spot for visitor engagement.

Brand Exposure:

Online and Presence: Logo placement on all posters, digital media, and signage throughout the event venue.

On Attire: Logo featured on all ushers' t-shirts. Social Media: Acknowledged as "Secret Santa Sponsor" on all event-related social media platforms. Media Exposure: Listed as a "Secret Santa Sponsor" on selected TV channels and radio stations.

Website and Ticketing: Brand visibility on both the event website and the ticket purchasing site.

Printed on Tickets: Logo included on all printed tickets for additional brand visibility.

Acknowledgment: A dedicated social media thank-you post after the event, recognizing the contribution of the Secret Santa sponsor.

Complimentary Tickets: 15 free tickets per day to the Christmas Market.

جناح بمساحة2x2 بالقرب من ركن سانتا، مما يوفر موقعاً مثالياً للتفاعل مع الزوار

التعرض للعلامة التجارية

نقاط التواجد

الحضور علم الإنترنت وخارجه: وضع الشعــار علم جميع الملصقــات وسائل الإعلام الرقمية، واللافتات في جميع أنحاء مكان الحدث علم الملابس: يظهــر الشعــار علــم جميع قمصـــان المســاعدين وسائل التواصل الاجتماعي: يعـرف به كــ"راعي ســـانتا الســري" علم جميــع منصـــات وســائل التواصل الاجتماعي المتعلقة بالحـدث التعرض الإعلامي: إدراجه كــ"راعي ســانتا الســـري" علم القنــــوات التلفزيونية والإذاعات المختارة

الموقع الإلكتروني والتذاكر: ظهـــور العـــلامة التجارية على موقع الحدث وموقع شراء التذاكر

مطبوع على التذاكر: طباعة الشعار على جميع التذاكر لزيادة ظهور العلامة

الشكر: منشــور شكــر مخصـص علم وســائل التواصــل الاجتمــاعي بعد الحدث، يبرز مساهمة راعي سانتا السري

تذاكر مجانية: 15 تذكرة مجانية يوميـاً لســـوق الكريسمـــاس

O AL



Santa's Passport Sponsor

راعي جواز سفر سانتا

1,000 JDs

Visibility Points:

2x2 booth

Brand Exposure:

Online and Presence: Logo placement on all posters, digital media, and signage throughout the event venue.

On Attire: Logo featured on all ushers' t-shirts. Social Media: Acknowledged as "Santa Passport Sponsor" on all event-related social media platforms. Media Exposure: Listed as a "Santa's Passport Sponsor" on selected TV channels and radio stations.

Website and Ticketing: Brand visibility on both the event website and the ticket purchasing site.

Printed on Tickets: Logo included on all printed tickets for additional brand visibility.

Acknowledgment: A dedicated social media thank-you post after the event, recognizing the contribution of the Santa's Passport Sponsor.

Complimentary Tickets: 15 free tickets per day to the Christmas Market.

اعاء جوار سعر سات

نقاط التواجد

جناح بمساحة 2x2

التعرض للعلامة التجارية

الحضور على الإنترنت وخارجه: وضع الشعــار على جميع الملصقــات وسائل الإعلام الرقمية، واللافتات في جميع أنحاء مكان الحدث على الملابس: يظهــر الشعــار علـــ جميع قمصـــان المســاعدين وسائل التواصل الاجتماعي: يعـرف به كــ"راعي جــــواز ســـانتا" على جميــع منصــات وســائل التواصل الاجتماعي المتعلقـة بالحـدث التعرض الإعلامي: إدراجه كــ"راعي جــــواز سانتــــا " على القنـــوات التلفزيونية والإذاعات المختارة

الموقع الإلكتروني والتذاكر: ظهـــور العـــلامة التجارية على موقع الحدث وموقع شراء التذاكر

مطبوع علم التذاكر: طبطاعة الشعطار علم جميع التلذاكر لزيادة ظهور العلامة

الشكر: منشــور شكــر مخصـص علم وســائل التواصــل الاجتمــاعمي بعد الحدث، يبرز مساهمة راعي جواز سانتا

تذاكر مجانية: 15 تذكــــرة مجــــانية يوميـــاً لســــوق الكريسمـــاس





Conclusion

الخـــاتمة

Santa's Village Market is more than just a market; it's a holiday destination where visitors can step into the magic of a classic Christmas. This is an opportunity to connect with the community spread holiday cheer, and make a lasting impression this season.

Join us and be part of Amman's most enchanting holiday event

Each sponsorship level provides unique benefits that enhance brand visibility while associating with the joy and warmth of the holiday season. For more details or customizations, please feel free to reach out to discuss how we can tailor the package to best suit your brand's needs.

Santa's Village Market 2024 ليس مجرد سوق؛ إنه وجهـــة احتفــالية حيث يمكن للزوار الاستمتاع بسحـــر عيد الميـــلاد الكلاسيكي, إنها فرصـــة للتواصل مع المجتمــع ونشر فرحـــة العيد وترك انطباع إيجابي دائم في هذا الموسم.

انضم إلينا وكن جـزءًا من أجمــــل فعــــالية عيـــد ميلاد في عمان

كل مستوى من الرعـــاية يقدم فوائد فريدة لتعزيز ظهـــور العلامـــة التجارية مع ارتباطها بفرحة ودفء موسم الأعياد. للمزيد من التفاصيل أو التخصيصات، لا تترددوا في التواصل معنا لمنـــاقشة كيفيــة تخصيص العرض ليتناسب مع احتياجات علامتكم التجارية

